
Z á p i s n i c a 

zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Bežovce dňa 04.04.2025 /piatok/ 

o 16,00 hod. v zasadačke Obecného úradu  Bežovce 

 

Prítomní: 

Starosta obce:     MVDr. Luděk Hamšík 

Poslanci OZ:      Ing. Martin Halajčík, Dušan Matej, Marek Leitner, Ing. Ján Štovčík 

                           Marcela Ziničová, Pavol Gajdoš, Ing. Juraj Hreňo 

Neprítomný/í:     Ing. Juraj Hreňo 

Ďalší prítomní:   Bc. Monika Jeneiová – hl. kontrolórka, Kristína Persáková – zapisovateľka,   

                            

Návrh programu:  

 

                  l.  Otvorenie. 

                      - Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice. 

                      - Schválenie programu rokovania. 

                  2.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva   

                       konaného dňa 14.03.2025. 

                  3.  Dlhopisový program VVS Košice. 

                  4.  Predloženie rozpočtového opatrenia č. 3/2025 z 31.03.2025 – na vedomie  

                       obecnému zastupiteľstvu. 

                  5.  Rôzne. 

                  6.  Záver.   

 

K bodu 1. Otvorenie.  

 

                      - Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice. 

                      - Schválenie programu rokovania. 

 

     Starosta obce v úvode privítal prítomných poslancov. Z počtu 7 poslancov sú prítomní 6 

poslanci, pričom poslanec Ing. Juraj Hreňo sa vopred ospravedlnil. Starosta konštatoval, že 

obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina všetkých poslancov.  

  

     Obecné zastupiteľstvo bolo starostom oboznámené s programom 14. zasadnutia obecného 

zastupiteľstva a návrhom programu podľa pozvánky. Program rokovania obecného 

zastupiteľstva dostali poslanci v písomnej podobe a prostredníctvom e-mailu. Následne vyzval 

poslancov, aby predložili pripomienky k návrhu programu, prípadne požiadavku o jeho 

doplnenie alebo zmenu. Z prítomných poslancov neboli vznesené žiadne pripomienky. Za 

program, ktorý dostali v písomnej podobe a prostredníctvom e-mailu, hlasovali prítomní 

poslanci. 

      

     Za zapisovateľku starosta obce určil p. Persákovú, pracovníčku obecného úradu. 

     Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí poslanci: p. Dušan Matej a p. Pavol Gajdoš. 

 

     Za tento návrh dal starosta zahlasovať pričom navrhnutí poslanci nemali žiadne námietky.  

Pri hlasovaní bolo dodržané potrebné kvórum a to nadpolovičná väčšina prítomných 

poslancov. Hlasovaním boli prijaté nasledovné uznesenia č. 156/2025 a 157/2025. 

 

Uznesenie č. 156/2025 



 

Obecné zastupiteľstvo v Bežovciach  

určuje  

- za overovateľov zápisnice poslancov: p. Dušana Mateja a  p. Pavla Gajdoša. 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov sa hlasovania zúčastnili 6 poslanci         

                     za hlasovalo 6 poslancov: p. Marek Leitner, p. Marcela Ziničová, p. Dušan Matej,   

                     Ing. Ján Štovčík, Ing. Martin Halajčík, p. Pavol Gajdoš 

                     proti:    0 

                     zdržal sa:   0 

                     neprítomný/í/: Ing. Juraj Hreňo  

 

Uznesenie č. 156/2025 bolo prijaté.  

 

Uznesenie č. 157/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bežovciach 

schvaľuje  

program 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Bežovce v nasledujúcom znení: 

 

                  l.  Otvorenie. 

                      - Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice. 

                      - Schválenie programu rokovania. 

                  2.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva   

                       konaného dňa 14.03.2025. 

                  3.  Dlhopisový program VVS Košice. 

                  4.  Predloženie rozpočtového opatrenia č. 3/2025 z 31.03.2025 – na vedomie  

                       obecnému zastupiteľstvu. 

                  5.  Rôzne. 

                  6.  Záver.   

 

Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov sa hlasovania zúčastnili 6 poslanci         

                     za hlasovalo 6 poslancov: p. Marek Leitner, p. Marcela Ziničová, p. Dušan Matej,   

                     Ing. Ján Štovčík, Ing. Martin Halajčík, p. Pavol Gajdoš 

                     proti:    0 

                     zdržal sa:   0 

                     neprítomný/í/: Ing. Juraj Hreňo  

 

Uznesenie č. 157/2025 bolo prijaté.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva 

konaného dňa 14.03.2025. 

 

     Starosta obce MVDr. Luděk Hamšík vykonal kontrolu plnenia uznesení č. 147/2025 – 

155/2025 z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.03.2025.  Konštatoval, že 

všetky prijaté uznesenia boli splnené. Starosta následne vyzval poslancov na hlasovanie za 

návrh uznesenia. Pri hlasovaní bolo dodržané potrebné kvórum na prijatie nasledovného 

uznesenia č. 158/2025. 

 

Uznesenie č. 158/2025  



 

Obecné zastupiteľstvo v Bežovciach 

berie na vedomie   
informáciu starostu obce MVDr. Luděka Hamšíka o plnení uznesení z predchádzajúceho 

rokovania obecného zastupiteľstva Bežovce. 

  

Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov sa hlasovania zúčastnili 6 poslanci         

                     za hlasovalo 6 poslancov: p. Marek Leitner, p. Marcela Ziničová, p. Dušan Matej,   

                     Ing. Ján Štovčík, Ing. Martin Halajčík, p. Pavol Gajdoš 

                     proti:    0 

                     zdržal sa:   0 

                     neprítomný/í/: Ing. Juraj Hreňo  

 

Uznesenie č. 158/2025 bolo prijaté.  

 

K bodu 3. Dlhopisový program VVS Košice. 

 

     V prezentácií dlhopisového programu garantovaných výnosov s názvom „Voda Spieva“ 

vystúpila zamestnankyňa VVS Košice Ing. Andrea Hildebrand. Ing Andrea Hildebrand 

oboznámila poslancov s pozitívami tohto programu týkajúcich sa výmeny akcií 

Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti na dlhopisy pre Obce Bežovce. Platnosť dlhopisu 

je 20 rokov, s tým že sa môžu dlhopisy spätné vymeniť za akcie kedykoľvek počas 20 rokov. 

Každoročný  hrubý príjem z dlhopisového programu je pre našu obec vo výške 4 684 eur.  

     Tento program je určený výhradné pre mestá a obce, ktoré sú akcionármi VVS, pričom 

cieľom je umožniť samosprávam zabezpečiť reálny každoročný výnos plynúci z vlastníctva 

cenných papier dlhopisov VVS.   

     Poslanci obecného zastupiteľstva navrhli starostovi, že pri najbližšom obecnom 

zastupiteľstve sa bude rokovať o dlhopisovom programe VVS Košice.  

     Starosta následne vyzval poslancov na hlasovanie za návrh uznesenia. Pri hlasovaní bolo 

dodržané potrebné kvórum na prijatie nasledovného uznesenia č. 159/2025. 

 

Uznesenie č. 159/2025  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bežovciach 

berie na vedomie  
správu od Ing. Andrei Hildebrand k dlhopisovému programu VVS Košice. 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov sa hlasovania zúčastnili 6 poslanci         

                     za hlasovalo 6 poslancov: p. Marek Leitner, p. Marcela Ziničová, p. Dušan Matej,   

                     Ing. Ján Štovčík, Ing. Martin Halajčík, p. Pavol Gajdoš 

                     proti:    0 

                     zdržal sa:   0 

                     neprítomný/í/: Ing. Juraj Hreňo  

 

Uznesenie č. 159/2025 bolo prijaté.  

 

K bodu 4. Predloženie rozpočtového opatrenia č. 3/2025 z 31.03.2025 – na vedomie 

obecnému zastupiteľstvu. 

 

     Starosta obce informoval poslancov s vykonaným rozpočtovým opatrením, ktorým sa 



upravil finančný rozpočet za za rok 2025 a to rozpočtovým opatrením č. 3/2025 z 31.03.2025 

v kompetencii starostu a to navýšením rozpočtu z poskytnutých dotácií a presunmi medzi 

rozpočtovými podpoložkami.  

Vyššie citované rozpočtové opatrenie tvorí prílohu tejto zápisnice. Predmetné rozpočtové 

opatrenie poslanci zobrali na vedomie. Hlasovaním bolo prijaté nasledovné uznesenie č. 

160/2025.  

 

Uznesenie č. 160/2025  

 

Obecné zastupiteľstvo v Bežovciach 

berie na vedomie  
rozpočtové opatrenie č. 3/2025 zo dňa 31.03.2025. 

 

Hlasovanie: z celkového počtu 7 poslancov sa hlasovania zúčastnili 6 poslanci         

                     za hlasovalo 6 poslancov: p. Marek Leitner, p. Marcela Ziničová, p. Dušan Matej,   

                     Ing. Ján Štovčík, Ing. Martin Halajčík, p. Pavol Gajdoš 

                     proti:    0 

                     zdržal sa:   0 

                     neprítomný/í/: Ing. Juraj Hreňo  

 

Uznesenie č. 160/2025 bolo prijaté.  

 

 

K bodu 5. Rôzne.   

     

     V tomto bode neboli prerokované žiadne diskusné príspevky.   

 

K bodu 6. Záver.                                   

 

Starosta obce poďakoval poslancom za účasť na zasadnutí Obecného zastupiteľstva a 

zasadnutie ukončil o 18.30 hod.. 
  

Overovatelia zápisnice:  

 

Poslanec obecného zastupiteľstva  Dušan Matej             .............................. 

    

Poslanec obecného zastupiteľstva  Ing. Pavol Gajdoš          .............................. 

 

Zapísala Kristína Persáková, dňa 10.04.2025 

 

                                                                                                 MVDr. Luděk Hamšík 

                   starosta obce 

 

 

 

 

 


